
Výborová schůze Bobtail clubu – 12.5.2024 
  
Přítomny:  Denisa Bohuslavová, Blanka Hanusová, Danuše Horáková, Kateřina Lobovská, Petra 

Márová 
Omluveny:   Renáta Kňákalová, Karolina Morrison 
 

PROGRAM: 
 

1) Klubová a Speciální výstava ve Valticích v roce 2024 se bude konat v termínu 7. a 8. září 
2024. Jako rozhodčí pro Klubovou výstavu byl osloven francouzský chovatel pan Jean‐
Paul Thual, který delegaci přijal. Rozhodčí pro Speciální výstavu bude portugalský 
chovatel pan Pedro Saches Delerue, který také delegaci přijal. Oběma rozhodčím již byly 
zakoupeny letenky. Sponzorem pro oba dny bude firma Super ZOO. Petra Márová osloví 
ještě firmu Hunter. Sobotní společenský večer bude stejně jako v roce 2023 v restauraci 
Na Hradbách. 
 
Klubová a Speciální výstava ve Valticích v roce 2025 bude v termínu 30.‐31.8.2025. 
Termín byl přesunut kvůli termínu MVP v Lipsku. Na KV a SV ve Valticích pro rok 2025 
byla oslovena paní Barbara Müller, která posuzování odmítla z důvodu pracovního 
vytížení. Následně byla oslovena paní Christina Bailey a  paní Heike Bilsheim. 

 
2) Byly obdrženy žádosti o členství v klubu od paní Radky Novozámské a Augustiny 

Zárubové. Výbor s žádostmi o členství souhlasí. O.M. nebyla do klubu přijata – 
jednohlasně. 

 
3) Valná hromada ČMKU schválila od 1.6.2024 účast háravých fen na výstavách.  
 

4) Výbor klubu odsouhlasil, že se jarní Klubová výstava v roce 2025 bude pořádat u Evropské 
výstavy psů v Brně (10.‐13.4.2025) a to v sobotu 12.4.2025., jako rozhodčí byla oslovena 
paní Barbara Muller, která delegaci přijala. Rozhodčí pro Evropskou výstavu psů je pan 
Claude Ritter z Francie a pro Národní výstavu psů při EVP  paní Petra Márová 

 

5) Reklamní předměty: 
‐ byly vyrobeny vodítka a klíčenky  
‐ nový znak od Marii Pii se použije na dokladovky a  deštníky 
‐ výbor klubu nechal přepracovat znak z EuroShow 2017 ve Valticích na KV Valtice a 
použije se na výrobu kokard, popřípadě na diplomy 
‐ je připraven k tisku kalendář pro rok 2025 

 
6) Karolina Morrison předložila výboru klubu ke schválení aktualizaci webových stránek BC. 

Výboru klubu byla předložena korespondence s naším webmastrem panem Skleničkou o 
nutnosti aktualizace webových stránek. Výbor klubu aktualizaci schválil.  

 
 
  

 
Zapsala: Kateřina Lobovská 
 

      


